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Tisztelt Elnök Asszony!

„Lehet-e festett baromfit forgalmazni?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli
kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési

miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

A múlt év deregulációs intézkedései, hivatkozással a 854120041EK rendeletre, a szakmai
jogszabályokat is érintették . Az uniós rendeletre hivatkozással hatályon kívül helyezték a,
7012002 . (VIII . 15.) FVM rendelet a friss baromfihús előállításának és forgalomba
hozatalának élelmiszer-higiéniai feltételeiről, melynek egyes rendelkezéseit viszont nem
tartalmazza a hivatkozott uniós rendelet .

Ennek hatályon kívül helyezésével megszűnt a lehetőség, hogy ha bőrfestékkel manipulált
baromfihús kerül forgalomba, azt a hatósági állatorvos egyértelmű jogszabályi hivatkozással
fogyasztásra alkalmatlannak minősíthesse .

Miniszter Úr!

E jogi szabályozás hatályon kívül helyezésével a jövőben, hogyan akadályozható meg a
vásárlók festékanyagokkal történő megtévesztése?
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